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Notulen van de vergadering 
gehouden op vrijdag 8 augustus 1958 in de T A , . reveszaal 

aangevangen s mlddags om t wee uur -, 

Aanwezig: De minister-president Dre es en de . . t 
Held H ft' mlnlS ers e:s, .~ s ra , Klompe, Luns en Staf. 
Afwezlg zlJn de ministers Algera Cals 
?~mkalden, Struycken , Suurhoff Vondelin 
Wltte e~ Zijlstra . ' g, 
;~~!~z~~ blj punt 16 aanwezi g staatssecretaris 

Secre taris: J . Middelburg 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

~. Logeren op Hoge Veluwe 

. De raad stemt ermede ~n, dat op de Hoge Veluwe 
ook de leden van de Hofhouding ln gewone dienst kunnen 
logeren. 

2 b. Erecomité Japanse tentoonstelling 

I. 

De raad is van oordeel, dat de minister-president 
en enkele andere ministers de uitnodiging zitting te nemen 
in het erecomité voor een Japanse kunsttentoonstelling in 
Den Haag kunnen aannemen. 

De bouw van de Friendship9 de Kolibri en de ontwikke
ling van nieuwe vliegtuigen(2,~ nO~I.I\e~ ((\.\". I QU~ 'q')61 , PU"'~ b) ~ adVIA"'-I~';J 

b5J /Yjp 'l' rIJ .~~ö ., 

'v'~ U /~ .~, Minister Staf deelt mede, dat de financiering 
~)'~ van de bouw van 57 Friendships (waarvan 12 voor de defen-
~ ' . sie) nog niet geregeld kan worden. Met de plv. Thesaurier

Generaal is be sproken wat van de zijde der regering met de 
bestelling van de 12 toestellen nog kan worden gedaan . 
Minister Hofstra zegt toe dit punt t e zullen nagaan; hij 
neemt aan, dat de bestelling doorgaat als de financiering 
van het geheel in orde k omt . 

Minister Staf antwoordt bevestigend. Spreker 
komt vervolgens op de door het Nederlands Instituut voor 
Vliegtuigontwikkeling N.I.V. ontworpen helicopter, de 
Kolibri. Er zijn een tiental to estellen gebouwd , maar men 
kan er geen afnemer s voor vinden. Voor Defensie.~ou de 
capaciteit tenminste tweemaal zo groot moeten ZlJ~. De 
minister-president betreurt het, dat in de krant 1 . L D~
bliceerd, dat het toestel ongeschikt is voor Defensle . :len 
zal echter ni et Defensie mo eten verplichten opdrachten te 
geven, als het toestel voor defensie-doeleinden niet te 
gebruiken is. Spreker is steeds tegen het stek~n van . 
grote bedragen in het N.I.V. gewee~t; o~s land lS.t~ kleln 
voor de ontwikkeling van nieuwe vllegtulgtypes. Mlnlster 
Staf heeft ook nooit veel verwachtingen van het N~I.V •. 
gehäd. Minister Hofstra zegt, dat met Verkeer en \/aterstaat 
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.3 i. Vergadering ministers Euratom • 

ministerraad 
8-8 - 1958 

. ~inister Luns deelt mede 9 dat hij op de vergadering 
van de mlnls t ers der Euratoml and en verschillende punten waar 
minister Hofstra erg op stond, heeft verdedigd, soms met 
steun van de Franse, soms met die van de Duitse delegatie. 
H?ewel de Belgische delegatie de Euratomcommissie geheel bij 
vlel, heeft na ee~ . on~angenaam ~ebat . ~e commis~ie zich erbij 
neergelegd, dat ZlJ nlet .zelf flnanclele verpllchtingen kan 
aangaan. Wat de verlening van voorschotten aan de commissie 
betreft heeft spreker zich bij de Duitse delegatie aangeslo 
ten om nqg~énmaal een voorschot te verlenen, waaraan spreker 
heeft vastgekoppeld zijn opmerkingen over de financiële aan
gelegenheden. Minister Hofstra heeft uit het rapport van de 
vertegenwoordiger van Financiën de indruk gekregen, dat minis 
ter Luns op duidelijke wijze de financiële opmerkingen van de 
Nederlandse regering heeft weergegeven. Spreker heeft gezien, 
dat Euratom reeds 225 mensen in dienst heeft en dat men hoopt 
dit aantal eind oktober nog met 100 uitgebreid te hebben, ter 
wijl men eigenlijk nog weinig aan zijn taak kan doen. Spreker 
informeert of ook nog gesproken is over de omvang van het 
apparaat. Minister Luns antwo ordt, dat de commissie dit met 
de ministers moet bfhandelen, maar dat de commissie tot dus
ver maar doet zonder ministers. De volgende k eer zal staats
secretaris Van der Beugel dit opnieuw kunnen aansnijden. De 
minister-president heeft de indruk 9 dat men, als het over het 
omgaan met Europese publieke mi ddelen gaat, nog minder beper
kingen kent dan bij de nationale geldmiddelen. 

~ Wijziging van hoofdstuk VII B rijksbegroting 1957 (Wetsontwerp) 

Zonder discussie aanvaard. 

h Wijziging van hoofdstuk XIII rij k sbegroting 1957 (1Netsontwerp) 

De minister-president merkt op, dat op ~ee p~a~t
sen in deze toelichting nog wordt gesteld , da~ ~e ultbreldlng 
van de polder bij Wageningen moet doorgaan. Mlnlster Helder~ 
zal deze passages nog veranderen •. Het onderzoek inzake de Ult
breiding is nagenoeg gereed. Afgesproken is, dat twee.~ed~ 
van de Raad van Beheer naar Wageningen zullen gaan; ~lJ z d-t 
len daarna rapport uitbrengen. Minister Hofstr~ neem .a~te~_' 
vóór iets aan uitbreiding wordt gedaan, eerst ln de ml111S 
raad daartoe besloten moet wo::den.. akk d met het 

De raad verklaart zlch overlgens oor 
wetsontwerp. 
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